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România are nevoie de o legislatie îmbunatatita si predictibila în domeniul energiei

pentru a atrage investitorii (vicepresedinte RWEA)

România trebuie sa îmbunatateasca legislatia în domeniul energiei iar  aceasta sa nu mai fie schimbata de

multe ori pentru a atrage  investitorii, a afirmat, marti, Adrian Borotea, vicepresedintele  Asociatiei

Române pentru Energie Eoliana (RWEA), într-o conferinta de  specialitate.

El a subliniat ca anul trecut au fost cel putin sapte schimbari  legislative în zona de energie, în general si, în mod

special, în zona  de energie regenerabila.

"Toata lumea îsi doreste o legislatie stabila si predictibila. Anul  trecut, am avut cel putin sapte schimbari

legislative în zona aceasta de  energie în general si, în mod special, în energie regenerabila. Atunci,  investitorii

compara cu ce se întâmpla în celelalte tari si chiar în  celelalte continente. Investitorii deja nu îsi mai pun problema

daca  investesc în energie în România sau în Uniunea Europeana sau în America  de Sud. Unii dintre ei se gândesc:

mai investesc în energie sau merg în  infrastructura sau în cine stie ce comert cu lucruri? Atunci, pentru a 

convinge investitorii si a-i determina sa ramâna în energie, sa ramâna  în România, trebuie sa îmbunatatim

legislatia, câte un pic, dar sa fie  predictibil, sa nu o mai schimbam de asa multe ori", a mentionat Adrian  Borotea,

la dezbaterea online "Energia eoliana, parte din mixul de  energie curata al României", organizata de Asociatia

Energia  Inteligenta.

El a subliniat ca în România este nevoie de mai multe firme specializate  în constructia parcurilor eoliane sau

solare, dar si de specialisti în  aceste domenii.

"Firmele care sunt în stare sa faca de la zero sau dintr-o anumita faza  sau numai pentru o anumita faza constructia

unui parc eolian sau solar  sunt din ce în ce mai putine - si firmele acestea au din ce în ce mai  putini specialisti

pentru ca investitiile, o lunga perioada de timp, au  batut pasul pe loc - si oportunitati în alte tari s-au ivit, probabil

cu  salarii mai bune - si atunci multi dintre specialisti au plecat si este  foarte greu sa se întoarca. Atunci, ca si în

alte domenii, în comert,  în constructii au aparut foarte multi asiatici care, Doamne fereste,  sunt oameni buni,

poate sunt si specialisti, dar trebuie sa îsi  dobândeasca o carte de vizita pe termen mediu si lung, astfel încât sa  nu

ne jucam cu focul - adica sa nu reusim sa facem lucruri care mâine -  ati vazut în Turcia - se pot darâma", a

adaugat Adrian Borotea.
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